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43 6-jul-17 Motie 4.8 Wachttijden reguliere 

jeugdzorg

Verzoekt het college:

- Intensief te sturen en te interveniëren op de wachttijden, 

zodanig dat landelijk geaccepteerde normen worden 

behaald.

- De raad elk kwartaal te informeren over de wachttijden 

en de voortgang, totdat de normen structureel worden 

behaald. 

v.Beurden voorstel is om een thema- avond te 

beleggen in oktober. N.a.v. de motie/ 

amendement heeft het Nji onderzoek 

gedaan. De eerste bevindingen uit dit 

onderzoek staan tijdens de thema- avond 

centraal met kans op reflectie door raad en 

aantal experts waaronder LL2 en 

huis/jeugdartsen.
42 6-jul-17 Motie 4.5 Bezuiniging onderhoud 

speelveldjes

Verzoekt het college:

•  in gesprek met inwoners het aantal speelvelden in de 

buurt en de inrichting van deze speelvelden te bepalen;

•  daarbij aandacht te geven aan ontmoetingsplekken voor 

meerdere generaties;

•  daarbij actief in te zetten op vernieuwing van het 

speelbeleid;

•  de raad te informeren welke plekken met welke kwaliteit 

we in stand houden;

•  als daarvoor aanvullend budget nodig is terug te komen 

naar de raad.

Overweg

41 6-jul-17 Motie 4.2 Armoedebeleid Verzoekt het college:

• op zoek te gaan naar mogelijkheden om het 

armoedebeleid meer onderdeel te laten zijn van het WMO- 

en jeugdbeleid en in uitvoering onderdeel te maken van 

Larikslaan2;

• in de opsporing van armoede samen te werken met 

voedselbank, NVA, kringloopwinkel, kledingbank, WSL 

enzovoort

• actief op zoek te gaan en gebruik te maken van landelijke 

fondsen die Leusdenaren in armoede kunnen helpen, als 

aanvulling op het lokale aanbod;

om zo inwoners die in armoede leven, weer perspectief te 

bieden en kansen te geven. 

Dragt In december komen we bij de raad terug 

met een nadere terugkoppeling/ 

berichtgeving. 

40 15-jun-17 Hamersveldseweg Zuid de raad te informeren over de wijze waarop het fietspad 

wordt ingepast tussen de voormalige spoorlijn en de 

Grasdrogerijweg voordat met de aanleg gestart wordt;

de aanleg zodanig te realiseren dat het hele traject in 1 

keer in gebruik genomen kan worden en niet gefaseerd

Van Beurden Komt terug in de uitwisseling van 

november

39 15-jun-17 Motie vreemd - advies Syntus 

vervoersplan

Verzoekt het college: 

1. aan Syntus inzake het concept-vervoerplan 2018 

namens de gemeenteraad te adviseren dat er (weer) een 

lijnennet wordt gerealiseerd, dat wordt gekenmerkt door 

een evenwichtige mix van een verbindend en ontsluitend 

net, overeenkomstig de oude lijnen 77 en 78 (desnoods in 

een iets lagere frequentie) en met inachtneming van de 

vervoersbehoefte inzake bedrijventerrein De Horst;

2. aan Syntus te verzoeken met een vertegenwoordiging 

van college en raad en relevante belangengroeperingen in 

gesprek te gaan over de mogelijkheden hiertoe vóórdat het 

vervoerplan bij de provincie wordt ingediend;

3. de gedeputeerde in cc te informeren over 

bovengenoemd advies en verzoek.

Van Beurden Gedeputeerde is door wethouder Van 

Beurden geinformeerd. Syntus, provincie 

en  gemeente hebben in juli een overleg  

over de haalbaarheid van de door de 

gemeenteraad gewenste aanpassingen. 

Dit proces loopt.



36 10-11-2016 Begroting 2017-2020  1. voor wat betreft het probleem van het ontbreken van 

goede onkruidbestrijdingsmiddelen mee te participeren in 

bovengemeentelijke  (of VNG) initiatieven die er zijn;

2. gezamenlijk met andere gemeenten op zoek te gaan 

naar efficiënte en milieuvriendelijke 

onkruidbestrijdingsmiddelen;

3. indien nodig ook Leusden te laten participeren in 

proefprojecten.

wethouder 

Overweg

De medewerker Groen volgt alle 

ontwikkelingen op de voet. Op dit moment 

zijn er nog geen goede alternatieven 

voorhanden. Ook in een aantal pilots is nog 

geen zicht op concrete resultaten. Wij 

blijven de ontwikkelingen volgen en zullen 

de raad informeren als er concrete 

resultaten zijn te melden.

32 9-6-2016 Inzet vergroten sociale nieuwbouw Op zoek te gaan naar wegen en middelen om tot 2025 

meer sociale woningbouw te realiseren dan de huidig 

voorgestelde 300 en hiervoor ook alternatieve en creatieve 

middelen te gebruiken en de raad hierover rond het 

voorjaarsdebat volgend jaar te rapporteren

wethouder 

Van Beurden

juni juni Aanpak bij voorjaarsnota.

Een aanpak wordt gepresenteerd bij de 

voorjaarsnota. Bij de reservering van de 

financiële middelen voor maatschappelijke 

vraagstukken (3,0 mln) is dit onderwerp 

ook genoemd als één van de onderwerpen 

waarvoor de raad na uitwerking kan 

besluiten extra financiële middelen 

beschikbaar te stellen.
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u 31-aug-17 Passend onderwijs Wethouder van Beurden zegt toe de raad te informeren 

over hoe vaak er inzet nodig is richting ouders, en hoeveel 

thuiszitters er in Leusden zijn. 

Van Beurden

r 6-jul-17 RV Voorjaarsnota 2017 Raad spreekt uit volgend jaar te streven naar samenleving 

aan tafel bij voorjaarsnota. 

Raad/Presidiu

m

mei/juni 2018

r 6-jul-17 RV Jaarrekening 2016 Wethouder Dragt zegt toe voor volgend jaar de 

communicatie scherp in de gaten te houden en in te zetten 

op verbetering. 

Wethouder Dragt zegt overzicht toe van bij en aframingen 

(inzake niet gehaalde taakestellingen).

Dragt

r 15-jun-17 RV Wijz. Verordening Wmo wethouder Overweg zegt toe om de raad te informeren 

over het vakantiegeld, reiskosten en administratieve 

lasten.

Overweg Middels de memo  'Nadere informatie 

inkoop HH'  (d.d. 27 juni) is de raad 

hierover geïnformeerd.
i 31-mei-17 RV Evaluatie Fonds 

Samenlevingsinitiatieven en 

Recreatiefonds 2017

Raad wenst gesprek met toetsingscommissie 

Recreatiefonds over gebruik van de fondsen. 

Griffie regelt 

afspraak

i 31-mei-17 RV Herinrichting 

Hamersveldseweg-zuid

Wethouder van Beurden zegt toe dat het college de raad 

informeert over de gedetailleerde uitwerking van de 

plannen voordat ze tot uitvoering overgaan. 

Van Beurden Eerder is aangegeven dat de nadere 

uitwerking gereed zou zijn In 

augustus/september 2017. Dit is niet 

haalbaar, we koersen nu op de 

uitwisseling van november.  
r 18-mei-17 Actualiteiten - vernieuwde pad 

bijenpark Achterveld

Wethouder Overweg zegt toe het pad opnieuw 

toegankelijk maken voor rollator en scootmobiel. 

Overweg

r 18-mei-17 Actualiteiten - verkeersinstallatie  Van Beurden In augustus worden de maatregelen 

om de wachttijden bij deze 

verkeersregelinstallatie te bekorten en 

daarmee de doorstroming te 

verbeteren in beeld gebracht N.B. Dit 

wordt waarschijnlijk pas in oktober. 

Met de Fietsersbond zijn wij in overleg 

over een aanpassing van de oversteek 

Zwarteweg-Flankement. IBE

p 11-mei-17 Presentatie IkwillWatt Wethouder Van Beurden zegt toe de raad te informeren 

over het vervangingsschema van Stedin (wat Stedin in het 

gasnet in de regio wel wil onderhouden/vervangen en wat 

niet)

Van Beurden Huibert Boer Op 31 mei heeft er een gesprek plaats 

gevonden met Stedin. Er zijn geen 

wijken in Leusden waar de 

gasinfrastructuur voor 2030 moet 
r 23-3-2017 RV Informatieplan Wethouder zegt toe de raad te informeren via RIB over 

risico's en tegenmaatregelen. Hij bekijkt hoe de raad kan 

worden betrokken bij de risico's en hoe deze voor te zijn. 

Overweg

r 23-3-2017 Actualiteiten - bebording 

Hamershof

Wethouder Van Beurden zegt toe dit scherp in de gaten te 

houden. 

Van Beurden

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder zoekt uit of er creatieve oplossingen mogelijk 

zijn bij schuldhulpverlening. Komt hierop  terug bij raad.

Dragt geen

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder Dragt zegt toe paragraaf lokale initiatieven uit 

te breiden.

Dragt volgende 

monitor

R 12-1-2017 Inventarisatie asbest RUD Wethouder Van Beurden informeert de raad zodra de 

inventarisatie asbest is uitgevoerd en het bestuur van de 

RUD een plan van aanpak heeft besproken.  

Van Beurden De gezamenlijke aanbesteding voor de 

inventarisatie van asbestdaken is in 

april gestart. Eind 2017 volgen de 

resultaten van de inventarisatie.



R 12-1-2017 Kosten kledingcontainers De portefeuillehouder zoekt uit of de huur van de 

containers voor de inzameling van kleding goedkoper kan 

dan de € 7.000 huur jaarlijks die nu voor 19 containers aan 

de AVU wordt betaald.

Overweg Op basis van prijsopgave wordt nu samen 

met Kringloop overname onderzocht. Dit 

lijkt interessant.

R 12-1-2017 en 

raad 26-1-17

Digitale veiligheid Wethouder Overweg informeert raad over wijze waarop de 

gemeente uitvoering geeft aan de aanbeveling tot 

periodiek testen van de systemen.

Overweg In BNLP verband wordt gewerkt aan 

een informatie veiligheidsplan. 

Onderdeel hiervan is het instrument 

van een regelmatige scan door een 

extern gespecialiseerd bureau van de 

ICT omgeving. Het uitvoeringsplan zal 

in maart worden vastgesteld door het 

college. U krijgt daarna dit plan ter 

kennisname toegestuurd, waarbij wij 

zullen aangegeven hoe en met welke 

frequentie de externe scan zal 

plaatsvinden.  

P 22-11-2016 Bekrachtiging geheimhouding Griffie maakt inventarisatie van stukken waar raad 

geheimhouding heeft opglegd en inventarisatie waar 

opheffing mogelijk is. 

Griffier zomer 2017 Ina Schutte

Schriftelijke vragen
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22-8-2017 CDA Bedrijventerrein De Fliert 21-9-2017

6-9-2017 VVD Botulisme in het water 6-10-2017
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